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1. Opening

De VOORZITTER opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De voorzitter loopt de lijst 

van aanwezigen door en vermeldt dat de opening van deze vergadering in het teken staat van de 

uitreiking van de Orange Pin. 

Wethouder VERVER-VAN GEESBERGEN vertelt dat de gemeente Papendrecht deelneemt aan de 

internationale campagne inzake geweld tegen vrouwen. Deze campagne vindt plaats in de periode 

van 25 november tot en met 10 december 2020. Dit naar aanleiding van de motie ‘Orange The 

World’ die door D66 is ingediend en door de raad is aangenomen op 11 juni 2020. De wethouder 

geeft vanuit haar functie zo goed mogelijk uitvoering aan de motie, maar steunt de actie als vrouw 

ook vanuit de grond van haar hart. Uit Europees onderzoek blijkt dat in Nederland 45% van de 

vrouwen en meisjes met geweld te maken krijgt. Nu in deze tijd nog meer dan anders geweld achter 

de voordeur onzichtbaar is nemen de zorgen over huiselijk geweld toe. Eind september heeft de raad 

een raadsinformatiebrief ontvangen waarin werd uitgelegd welke activiteiten er tijdens de campagne 

gedaan worden. De komende maanden zal in Papendrecht de boodschap ‘stop geweld tegen 

vrouwen’ worden verspreid. Dit zal gedaan worden via social media, de Klaroen, door middel van 

posters in de openbare ruimtes, via de led schermen, er worden QR codes gebruikt en op diverse 

stoeptegels worden tips gespoten hoe geweldsmisbruik op een veilige manier te melden. Wanneer 

het in verband met corona weer mogelijk is zullen verenigingen worden benaderd om ook daar de 

boodschap onder de aandacht te brengen. Dit alles wordt samen gedaan met partners zoals Suppord 

en Sterk Papendrecht. Een belangrijke uiting van steun aan deze campagne is de Orange Pin. Als 

indiener van de motie heeft mevrouw Van Es deze pin reeds ontvangen, maar alle raads- en 

collegeleden zullen deze pin ontvangen. Het is de bedoeling dat deze pin in ieder geval op 

25 november gedragen wordt. 
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Mevrouw VAN ES is verheugd dat het initiatief om expliciet aandacht te besteden aan het stoppen 

van geweld achter de voordeur zo breed wordt gesteund door de raad en het college. Dit soort zaken 

gaan vaak gepaard met angst en schaamte en het is vaak moeilijk om er mee naar buiten te komen.  

Het is belangrijk dat vrouwen in Papendrecht weten dat er hulp bestaat en dat zij kunnen beslissen 

dat er voor het hele gezin een beter leven mogelijk is. Mevrouw Van Es spreekt de hoop uit dat de 

campagne een aanmoediging is om over de drempel te stappen en hulp te zoeken. Mevrouw Van Es 

dankt de raad en het college voor de steun en de uitvoering. 

2. Vaststelling van de agenda 

De VOORZITTER meldt dat er vijf moties vreemd aan de orde van de dag zijn aangekondigd. De 

voorzitter informeert bij de initiatiefnemers of de moties worden ingediend en of de raad kan 

instemmen met de behandeling van de moties. Het gaat om: 

- motie PFAS uit productie 

de heer VAN DEN DOOL kondigt aan dat deze motie wordt ingediend, de raad stemt in met 

behandeling, deze motie wordt geagendeerd als agendapunt 12b. 

- moties business case cultuurplatform, business case ruimte en bouwen, business case lokale lasten 

en bezuiniging begraafplaats. 

De heer VERWEIJ geeft aan dat de motie bezuiniging begraafplaats wordt ingetrokken. De andere 

drie moties worden ingediend, de raad stemt in met behandeling, de moties worden gezamenlijk 

geagendeerd als ‘moties ombuigingen’ en worden geagendeerd als agendapunt 13b. 

De heer VAN DER TAK verzoekt om agendapunt 8 te wijzigen van een hamerstuk naar een 

bespreekstuk. De fractie heeft over dit punt nog vragen aan de portefeuillehouder. De raad stemt in 

met dit verzoek. 

Met inachtneming van bovenstaande wordt de agenda vastgesteld. 

3. Vragenkwartier

Er wordt geen gebruik gemaakt van het vragenkwartier.

4. Vaststelling van het verslag van de openbare vergadering van 1 oktober 2020

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

5. Mededelingen / Ingekomen en ter inzage gelegde stukken 

Wethouder PAANS heeft een mededeling met betrekking tot de invoering van de nieuwe Wet 

inburgering. Gisteren heeft minister Koolmees medegedeeld dat de invoering van deze wet wordt 

uitgesteld tot 1 januari 2022. Door de complexiteit van de wijziging en de coronacrisis zijn niet alle 

ketenpartners klaar om per 1 juli 2021 te beginnen. Hoewel de gemeente Papendrecht met de 

uitwerking op schema lag is het begrijpelijk dat kwaliteit en zorgvuldigheid voorop staan. Welke 

consequenties dit uitstel heeft voor de gemeente voor wat betreft budgetten en dergelijke is nog niet 

bekend. De ontwikkelingen op dit vlak zullen in regionaal verband nauwlettend worden gevolgd. De 

wethouder zegt toe dat de raad op de hoogte wordt gehouden. 

D-stukken

D19

De heer VERWEIJ zal bij de behandeling van de programmabegroting 2021, agendapunt 6, op dit stuk 

terugkomen en hierover vragen stellen. 

De heer GRIMMIUS zal ook bij de behandeling van de programmabegroting 2021, agendapunt 6, op 

dit stuk terugkomen. Daarnaast verzoekt de heer Grimmius om dit stuk te agenderen. De fractie van 

GroenLinks zal zorgdragen voor een oplegnotitie. 
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D13

De heer HOOGEVEEN verzoekt om dit stuk te agenderen voor de commissie ABZ. De fractie van de 

PAB zal zorgdragen voor een oplegnotitie. 

6. Programmabegroting 2021

De heer VAN DEN DOOL vindt het waardevol dat er een sluitende begroting 2021 voorligt. Dat is in 

deze tijd niet vanzelfsprekend, maar het is het college gelukt. De heer Van den Dool complimenteert 

het college hiermee. Deze sluitende begroting biedt de kans om goed na te denken en met de 

samenleving in gesprek te gaan over mogelijke ombuigingen. Want voor de latere jaren dreigt er een 

tekort van € 6 mln. en dat is een groot probleem. Het CDA vindt het heel belangrijk om deze situatie 

eerlijk en helder aan de inwoners van Papendrecht uit te leggen. Het college heeft hiervoor een 

persbericht voorbereid, het is goed dat daar tijd en aandacht aan wordt besteed. Gelukkig  hebben 

de financieel technische ombuigingen € 2 mln. opgeleverd, maar de gemeente is er nog lang niet. De 

effecten van beleid zijn in indicatoren en streefwaarden aangegeven in een paragraaf. Dit waardeert 

de fractie van het CDA zeer en ziet uit naar een sessie in het komende jaar om die indicatoren meer 

in verband te brengen met de maatregelen die worden voorgesteld. Een groot compliment aan de 

ambtelijke organisatie, de medewerkers hadden het de afgelopen maanden niet makkelijk in deze 

onzekere tijd en ondanks alles ligt de begroting er toch maar. De heer Van den Dool gaat niet 

herhalen wat de fractie reeds in de commissie heeft ingebracht. Daarop wordt echter een 

uitzondering gemaakt als het gaat om de elektrische deelauto’s. De heer Van den Dool roept het 

college op om nog eens te kijken naar de uitvoering van de motie over elektrische deelauto’s. Het 

zou mooi zijn als die auto’s rondrijden voordat de verkiezingen plaatsvinden. 

Aansluitend dient de heer Van den Dool een amendement in dat gaat over aansluiting op 

warmtenetten. Er is bewust gekozen om dit amendement gezamenlijk met de ChristenUnie in te 

dienen. Het betreft een onderwerp dat vrijwel alle inwoners van Papendrecht raakt. De raad heeft 

reeds een transitievisie Warmte vastgesteld die de komende jaren moet worden uitgewerkt en 

uitgevoerd. Simpelweg omdat de fossiele brandstoffen op raken en omdat het klimaat en milieu dat 

vragen. Het gebied waarin Papendrecht is gelegen is geschikt voor geothermie. Dit vormt een 

duurzame bron voor warmte maar aansluiting is, vooral voor bestaande woningen, een forse 

investering. Om het aansluiten rendabel te maken zijn er veel aansluitingen nodig. Het Rijk belooft 

met regelingen te komen om gasvrij wonen te realiseren zonder dat de woonlasten omhoog gaan. 

Deze regelingen kunnen helpen, maar de vraag is wel of het Rijk ook regelingen treft voor die unieke 

gebieden die geothermie kunnen gaan toepassen. De gemeente moet zich serieus de vraag stellen 

hoe inwoners van bestaande woningen geholpen kunnen worden met een aansluiting op het 

moment van aanleg van een warmtenet in hun buurt. Het amendement vraagt niet om een 

reservering of voorziening, alleen om een aanvullende tekst in de begroting. 

Het dictum luidt: 

In de periode na 2024 vinden we het belangrijk om particuliere woningbezitters in Papendrecht te 

stimuleren aan te sluiten op het Warmtenet wanneer aanleg in de directe nabijheid dit mogelijk 

maakt. De mogelijkheden die het Rijk biedt houden we nauwlettend in de gaten. Deze mogelijkheden 

maken een gemeentelijke stimuleringsregeling hopelijk overbodig. We houden echter ook rekening 

met de mogelijkheid een gemeentelijke regeling op te stellen. Conform de afspraken rond grote 

projecten zal de regeling pas in uitvoering genomen worden en een eventuele voorziening worden 

getroffen nadat de raad hier, vooraf, kaders voor heeft gesteld. Toekomstige regelingen en 

mogelijkheden van de nationale overheid geven, samen met de toelichting bij het amendement van 

vandaag, richting voor de eventueel op te stellen regeling. 
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De VOORZITTER stelt vast dat het amendement voldoende ondertekend is ingediend en daarmee 

deel uitmaakt van de beraadslaging. 

Mevrouw DE KEIZER dankt het college voor de sluitende begroting. Die is weliswaar mede tot stand 

gekomen door creatieve vormen van window dressing zoals duidelijk te zien is in het taakveld 

Samenkracht en burgerparticipatie. De fractie van de VVD juicht het herfinancieren van leningen toe, 

maar het verhogen van lokale lasten zonder het maken van noodzakelijke keuzes vindt de VVD 

onacceptabel. Zelfs ten tijde van het doorvoeren van de decentralisaties stond Papendrecht er 

financieel gezond voor. In de afgelopen coalitieperiode is er, na herhaalde oproepen tot het nemen 

van de verantwoordelijkheid, onvoldoende actie ondernomen. Zelfs de Drechtsteden liggen nu onder 

vuur. Bij een tekort moet de oorzaak bestreden worden, dat wil zeggen dat de overschrijdingen 

moeten worden aangepakt. De gemeente heeft van het Rijk een taak met daarbij geld gekregen. 

Maar de gemeente gaat vervolgens uit eigen middelen meer bijdragen dan het Rijk heeft gegeven. 

Dat heeft tot gevolg dat er op andere posten minder uitgegeven kan worden. Op dit moment worden 

de gevolgen gezien van slecht onderhandelen met uitvoerende partijen, van niet in control zijn, het 

niet bijsturen van open einde regelingen en benaderingen, van overdragen van 

verantwoordelijkheden en taken. Er is sprake van bestuurlijk schuilen en vluchten wat resulteert in 

een zwak bestuur. 

De gemeentelijke financiën zijn niet anders dan een vergroting van de financiën van een doorsnee 

huishouden. Budget is budget, als er te veel wordt uitgegeven wordt daarop bezuinigd en worden de 

uitgaven teruggebracht naar het beschikbare budget. 

Een voorbeeld is de actie dat in de maand november inwoners de banden kunnen laten meten bij het 

afvalbrengstation. Een leuke actie maar inwoners zijn prima in staat om dit zelf te doen. De kosten 

van de actie zijn niet heel hoog, maar het laat wel zien hoe makkelijk geld wordt uitgegeven en dat is 

een verkeerd signaal. 

De VVD pleit voor het niet beschikbaar stellen van nieuw geld, het opzeggen van contracten. Er moet 

terug gegaan worden naar de financiële basis c.q. het uitgangspunt om binnen het vastgestelde 

budget te blijven en te stoppen met wensbegrotingen. Mevrouw De Keizer roept op om die 

noodzaak te erkennen. 

Vervolgens brengt mevrouw De Keizer de post nieuw beleid college ter sprake. Waar het vorige 

college uit de voeten kon met ongeveer € 100.000 verdubbelt dit college deze post om daarna met 

trots te melden dat er € 100.000 op bezuinigd wordt waarna er een budget overblijft van ongeveer 

€ 225.000 dat in 2024 oploopt naar € 325.000. Middels een amendement verzoekt de VVD het 

college verantwoordelijkheid te nemen en naar de inwoners een signaal af te geven dat het college 

zorgvuldig met gemeenschapsgeld om gaat. Het amendement is genaamd ‘het college haalt de 

broekriem aan’. 

Het dictum luidt: 

Het budget voor nieuw beleid college in begroting 2021 te verlagen naar € 100.000 en voor de 

komende jaren te bevriezen op € 100.000. De vermindering van ruim 50% dient te worden ingezet 

om de geplande verhoging van de lokale lasten deels teniet te doen. 

Vervolgens brengt mevrouw De Keizer de afvalstoffenheffing ter sprake. De VVD vindt dit een staaltje 

van mismanagement dat de fractie middels een motie weer onder de aandacht wil brengen. De grote 

oorzaak is dat het raadsbesluit van maart 2018 niet wordt uitgevoerd. De huidige coalitie wenst dit 

raadsbesluit niet te steunen.  In ruil daarvoor is het college met een proef in de Oostpolder gestart 

die € 1,7 mln. kost. De VVD hoopt dat er in het tweede kwartaal 2021 een definitief besluit gaat 

komen, maar het besluit voor de wijze van inzamelen is reeds genomen in 2018. Dit moet uitsluitend 

nog ingevoerd worden. Mocht er echter sprake zijn van een veranderd inzicht dan dient het college 
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met een nieuw raadsvoorstel te komen. Dit alles kost enorm veel geld, de fractie vindt dat er 

doorgepakt moet worden en derhalve wordt de volgende motie ingediend. 

Het dictum luidt: 

Wij verzoeken het college om haast te maken met de evaluatie van de pilot zodat verdere boetes en 

onnodige stijging van de afvalstoffenheffing worden voorkomen, te weten tot dusver € 221.000. In 

januari 2021 met een nieuw raadsbesluit te komen voor een herziening van de keuze van 

afvalinzameling. 

Als laatste brengt mevrouw De Keizer de lokale lasten ter sprake. Voor de lokale lasten wordt de 

term ‘toepassen van reële tarieven’ gehanteerd. De lasten worden met 7,6% verhoogd, dat is veel 

meer dan alleen de inflatie. Vooruitkijkend op de volgende verkiezingen richt mevrouw De Keizer zich 

tot de inwoners van Papendrecht en vraagt zich af welke resultaten worden behaald door het 

toepassen van overdadige, selectieve participatie dat middels gemeenschapsgeld over de balk wordt 

gesmeten. Het resulteert in ombuigingen die de identiteit van het prachtige Papendrecht in het hart 

zullen raken. De zorgvuldig opgebouwde faciliteiten worden vernietigd door niet ingrijpen, 

doorschuiven en afschuiven. Niet omdat het moet, maar omdat het kan kiest een deel van het 

college er voor om in deze zware tijden, waarin mensen hun baan verliezen en bedrijven ten onder 

gaan, om de lokale lasten te verhogen. 

De heer KOSTEN is verheugd dat het college heeft gedaan wat aangekondigd was in de kaderbrief. 

Voor nu is dat ombuigen op onderdelen die relatief weinig impact hebben. De SGP is verheugd dat de 

begroting sluitend is wat overigens complexer is dan de VVD voorstelde. Bij een gemeentelijke 

begroting speelt veel meer dan in een huishouden. Er moet ook gekeken worden naar impact en of 

de gemeente een betrouwbare overheid blijft. Het gaat ook om keuzes maken en de SGP kijkt met 

belangstelling uit naar het vervolgproces met betrekking tot de ombuigingen. Dit moet een goed en 

zorgvuldig proces zijn, in samenspraak met de samenleving. Hopelijk is dit mogelijk in de context van 

corona. 

Met betrekking tot de beslispunten stemt de SGP met dit voorstel in. 

De heer VERWEIJ komt terug op stuk D19 uit de lijst van ingekomen stukken. In dit stuk staat een lijst 

van aandachtspunten. De vraag is of er een kort overzicht gegeven kan worden over de stand van 

zaken met betrekking tot die punten.

Het lijkt er op dat deze vergadering voorlopig de laatste keer is dat de begroting met een redelijk 

tevreden gevoel behandeld kan worden. De heer Verweij onderschrijft de reeds door anderen 

uitgesproken waardering voor al het werk dat het college en de ambtenaren hebben geleverd om 

deze begroting tot stand te brengen. 

De fractie van het PAB gaat akkoord met de vier beslispunten uit dit voorstel. Waarbij met betrekking 

tot het vierde beslispunt wel wordt opgemerkt dat het PAB er alle vertrouwen in heeft dat dit met 

betrekking tot de investering in de voetbalvelden conform de toezeggingen van de 

portefeuillehouder uitgevoerd gaat worden. 

De heer LAMMERS is van mening dat de begroting 2021 een duidelijk document is en geeft hiervoor 

complimenten aan de ambtelijke organisatie en het college. 

In 2015 heeft de VN 17 ambitieuze doelen vastgesteld voor duurzame ontwikkeling. Deze global 

goals for sustainable development vormen voor de periode tot 2030 een belangrijke gezamenlijke 

agenda. Dat de doelstellingen van de global goals zijn opgenomen bij de eerste hoofdtaakvelden van 

de begroting vindt Onafhankelijk Papendrecht een goede zaak. Omdat op die manier wordt 

aangegeven wat de gemeente doet in relatie tot de doelstellingen van de global goals. 

Het weerstandsvermogen ziet er op zich goed uit. Maar de structurele vrije exploitatieruimte, die 
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aangeeft of de gemeente in staat is om structurele tegenvallers op te vangen dan wel of er nog 

ruimte is voor nieuw beleid, komt in 2021 op 0,80%. Dat is voldoende, maar het komt voor de jaren 

2022-2024 wel in de gevarenzone. Dat geeft aan dat er zorg bestaat voor de houdbaarheid van de 

financiën. Daarnaast heeft de coronacrisis nog extra effecten, niet alleen op de gemeente maar ook 

op de samenleving als geheel. 

Ten aanzien van de sportvelden kijkt Onafhankelijk Papendrecht uit naar het aangekondigde 

onafhankelijke onderzoek. Als ook naar de invulling van de besteding van € 1,2 mln. 

Bij de lokale heffingen is Papendrecht in vergelijking met andere Zuid-Hollandse gemeenten een 

middenmoter. Onafhankelijk Papendrecht zal geen verhoging van de lokale lasten bepleiten. Zowel 

de afvalkosten heffing als de riool heffing zijn kostendekkend. De fractie neemt er kennis van dat de 

kostendekkendheid bij de omgevingsvergunning, de lijkbezorgingsrechten en de overige leges niet 

volledig is. 

Bij de verbonden partijen vindt de fractie het beeld ten aanzien van de regelingen met de 

Drechtsteden en de Jeugdzorg en de sociale werkvoorziening Drechtwerk zorgelijk. 

Als gevolg van corona zal er bij de recreatie en cultuur maatwerk nodig zijn. 

Met betrekking tot het Bureau Openbare Verlichting Lek-Merwede heeft de fractie al eerder 

informerende vragen gesteld en volgt met belangstelling de stappen die gezet gaan worden. 

Bij het inkoop en aanbestedingsbeleid wordt extra aandacht gegeven aan het maatschappelijk 

verantwoord en duurzaam ondernemen. Dit juicht de fractie toe. 

Het is een loffelijk streven om in 2030 CO2 neutraal te zijn. 

De begroting is voor 2021 nog sluitend maar het is duidelijk dat er voor de opvolgende jaren gekeken 

moet worden naar een pakket maatregelen om de begroting weer sluitend te krijgen. Hierbij kan ook 

het verhogen van de baten een optie zijn. Onafhankelijk Papendrecht is benieuwd welke 

mogelijkheden het college daartoe ziet. 

Bij het investeringsprogramma wil de fractie opmerken dat het uitstellen van 

vervangingsinvesteringen op een later moment kan leiden tot hogere investeringen. Daar moet 

prudent mee worden omgegaan. 

Bij de grote projecten vindt de heer Lammers het goed om te lezen dat de raad intensief wordt 

betrokken om vooraf kaders te kunnen stellen. 

Afsluitend dient Onafhankelijk Papendrecht drie moties in: 

- Om onderzoek te doen om de hoogspanningsverbindingen ondergronds te brengen

- Om de jeugdzorg terug te halen naar de gemeente 

- Oprichting steunfonds corona 

Afsluitend aan zijn eerste termijn introduceert de heer Lammers het steunfonds door middel van het 

vertonen van een filmpje. 

De heer GRIMMIUS merkt op dat de sluitende begroting vooral tot stand is gebracht door minder 

behoudend te begroten en het doorvoeren van financieel technische maatregelen. Tot op heden 

lijken de inwoners redelijk ontzien, maar voor de volgende bezuinigingsronde staan de inwoners wel 

direct aan de lat. Alle franje en opsmuk is gesaneerd dus nu lijken de inwoners aan de beurt. 

Meerdere partijen, waaronder GroenLinks, vragen aandacht voor het kunnen dragen van de 

ombuigingen en het kijken naar de maatschappelijke effecten van ombuigingen voor mensen die het 

nu al niet breed hebben. De fractie is blij met de toezegging van de wethouder hierover. 

Ook heeft het college tijdens de behandeling van de kaderbrief op 9 juli een motie van D66 en 

GroenLinks overgenomen waarin wordt gesteld dat ook naar de effecten van bezuinigingen op de 

langere termijn wordt gekeken. Dit om te voorkomen dat bezuinigingen zich uiteindelijk keren in 

hogere kosten en dus uiteindelijk geen bezuinigingen blijken te zijn. 

Voor deze vergadering had GroenLinks samen met de PvdA een motie voorbereid voor met name de 
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verborgen, stille armoede. Deze motie wordt echter deze vergadering niet ingediend omdat de 

gemeente zich onlangs heeft aangesloten bij Geldfit. De heer Grimmius vraagt een toezegging van de 

portefeuillehouder dat de raad uiterlijk voor de zomer van 2021 wordt geïnformeerd over de 

bevindingen van Geldfit zodat er kan worden vastgesteld of dit programma een toegevoegde waarde 

heeft en de doelgroep in Papendrecht op een goede manier wordt geholpen. In 2019 heeft raad een 

overzicht ontvangen van de gezinnen en kinderen in armoede in Papendrecht. De vraag is of zo’n 

overzicht voor 2020 ook beschikbaar is. Dat overzicht kan dan tevens dienen als input voor de 

bevindingen van Geldfit. 

In de raadsinformatiebrief die handelt over aanpak personen met verward gedrag staat dat in de 

huidige begroting reeds € 100.000 is opgenomen om in de vorm van een pilot invulling te geven aan 

deze aanpak. Dit levert veel vragen op bij de fractie van GroenLinks, vandaar dat er is gevraagd om 

agendering van dit punt. De vraag voor deze vergadering is waar het bedrag van € 100.000 in de 

begroting is verwerkt.

Mevrouw VAN ES merkt op dat na de sluitende begroting die nu voorligt vanaf volgend jaar een 

enorme bezuinigingsoperatie start die vanaf 2022 Papendrecht financieel vele jaren in de greep gaat 

houden. Het ontstane miljoenentekort is geen overmacht, het is niet de schuld van het Rijk en niet de 

schuld van corona. De tekorten van Papendrecht die een bedreiging vormen voor het voortbestaan 

van het theater, het muziek en theater onderwijs, bibliotheek, de geschonken kunstcollectie en nog 

veel meer zijn home made. Bij het aantreden van dit college in 2018 zag de financiële toekomst van 

Papendrecht er zonnig uit. Dat veranderde in 2019. Oproepen van D66 en andere fracties om te gaan 

bezuinigen werden genegeerd. Ook in 2020 werd niets gedaan aan oplopende tekorten en als de 

voorliggende begroting wordt vastgesteld wordt het uitstellen opgerekt tot 2022. Het college wacht, 

eerst op betere tijden, toen op praten met mensen en nu op praten met mensen in betere tijden. 

Papendrechtse inwoners gaan de problemen pas merken na de volgende verkiezingen. Jaar op jaar 

worden er tekorten gerealiseerd en blijven tekorten bestaan en dat gaan mensen pas na de volgende 

verkiezingen merken. Wellicht denken inwoners dat het prettig is om niets te merken van 

bezuinigingen, maar elk miljoen dat in een bepaald jaar niet wordt bezuinigd is het jaar daarop 

opgelopen naar twee miljoen en het jaar daarop naar drie miljoen. Dat is wat structurele tekorten 

doen. Mevrouw Van Es vraagt hierop een reactie van het college. 

Bij de kaderbrief heeft D66 drie kaders meegegeven. Dat waren; bezuinig waar de overschrijdingen 

plaatsvinden, behoud de voorzieningen die Papendrecht aantrekkelijk maken en kies voor duurzame 

oplossingen. Met betrekking tot de laatste twee kaders laat de voorliggende begroting geen 

oplossingen zien. De D66 fractie heeft steeds grotere zorgen wat dit, behalve voor de genoemde 

voorzieningen, betekent voor de financiële haalbaarheid van de nieuwe gebouwen voor het 

voortgezet onderwijs. 

Met betrekking tot het eerste kader wijst mevrouw Van Es er op dat de overschrijdingen in het 

sociaal domein plaatsvinden. In de begroting is echter niets terug te vinden van bezuinigingsbeleid of 

urgentie. Het is om verschillende redenen broodnodig om de financiën snel in de tang te krijgen. Het 

financieel domein is een bodemloze put die een bedreiging vormt voor alle voorzieningen. De 

veranderende regionale samenwerking in de Drechtsteden vormt daarbovenop nog een extra risico. 

Een andere belangrijke reden om te bezuinigen op het sociaal domein is om zorg voor mensen die 

echt hulp nodig hebben veilig te stellen. Want uitgerekend die mensen zullen de dupe worden. De 

laatste reden om in het sociaal domein minder te gaan doen is minder bemoeizucht van de overheid. 

Bij de decentralisatie naar de gemeente was een terugtredende overheid beloofd. Maar de overheid 

doet niet minder maar juist meer. Er is een stroom aan nieuwe hulptrajecten voor steeds andere 

doelgroepen. De D66 fractie verwacht dat het college ingrijpt en zegt dat er in het sociaal domein 

alleen nog wordt gesproken over werken binnen het budget en over minder doen en over goede 
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oplossingen die goedkoper zijn. En dat niet in de verre toekomst, maar nu. Over minder bureaucratie 

en minder registratieterreur. In de optiek van de D66 fractie leidt dit tot meer vrijheid bij inwoners 

en zorgmedewerkers en ook tot minder hoge uitgaven. 

Het college doet in deze moeilijke tijden ook goede dingen. De D66 fractie en raad moeten de 

huidige financiële en inhoudelijke werkelijkheid accepteren. Er moet constructief samengewerkt 

worden om hier zo goed mogelijk uit te komen. En als het college echt doorpakt en zorgt dat wat van 

waarde is behouden blijft dan vindt zij D66 aan haar zijde. 

Een tip voor mogelijke bezuiniging op de begroting komt van de fractie van D66 uit Sliedrecht en gaat 

over PFAS registratie. Mevrouw Van Es roept het college op om bij alle projecten de extra kosten 

voor het afvoeren van vervuilde grond te registreren. Deze kosten zijn mogelijk terug te vorderen bij 

Chemours. 

Een terugkerend thema van D66 is dat ervoor gezorgd moet worden dat iedereen in Papendrecht 

zichtbaar zichzelf kan zijn. Uitsluiting van mensen of groepen is op heel veel manieren mogelijk, 

ontkenning is vaak de dominante cultuur. De Roze Loper is een traject voor woon- en zorginstellingen 

met als doel dat LHBTI ouderen die zorg nodig hebben zich veilig voelen en meer gezien en 

geaccepteerd worden in hun identiteit. Het antwoord van het college op vragen hierover van D66 

werd in algemene termen afgedaan met wij sluiten op voorhand niemand uit. Dat is logisch want dat 

mag ook niet volgens de grondwet. Van de beschrijving in de begroting van de culturele identiteit van 

Papendrecht gaat een beeld uit van vervlogen tijden, alsof identiteit eenduidig en eeuwenlang 

vaststaand is voor de hele bevolking. Het gaat de fractie van D66 bij uitvoering van de motie niet om 

een keurmerk, formulieren of papieren, maar om actie en het open gesprek over verdraagzaamheid 

en openheid voor LHBTI’ers in de welzijns- en zorginstellingen. Hierna dient D66, samen met 

GroenLinks, een motie in. 

Het dictum luidt: 

Roept het college op:

- in alle relevante beleids- en uitvoeringsplannen sociale acceptatie en inclusie van roze ouderen in 

Papendrecht in zorg- en welzijnsinstellingen, alsook in de thuiszorgsituatie expliciet te benoemen; 

- hiervoor in ieder geval informatie in te winnen bij RozeZorg (traject De Roze Loper), een 

samenwerkingsverband tussen ANBO en COC; 

- zo mogelijk via participatie, roze ouderen uit Papendrecht te betrekken bij de voorgenomen 

maatregelen en de uitvoering daarvan;

- als eerste uitvoering van de motie het Lokaal Sociaal Beleidsplan, dat in februari 2021 gepland staat, 

op bovengenoemde punten invulling te geven.  

Tenslotte dient de D66 fractie, eveneens samen met GroenLinks, een motie in over 

afvalwaterzuivering, genaamd Afvalwater Akkoord. In het Waterschap Rivierenland werken D66 en 

GroenLinks samen in de partij Water Natuurlijk. Op verzoek van Water Natuurlijk wordt de motie 

ingediend. Waterschappen en gemeenten hebben beide een rol in afvalwaterzuivering. Elk jaar 

komen er door middel van illegale lozingen schadelijke stoffen in het afvalwater terecht. De 

verantwoordelijkheid voor toezicht op illegale lozingen ligt bij de gemeente en het Waterschap 

monitort de kwaliteit van de zuiveringen. Een goede samenwerking tussen gemeente en het 

Waterschap is dus essentieel om tegen zo laag mogelijke maatschappelijke kosten samen grip te 

krijgen op illegale lozingen en te zorgen voor een goede waterkwaliteit. 

Het dictum luidt: 

Draagt het college op:

- samen met het waterschap Rivierenland te komen tot een afvalwaterakkoord waarin bestuurlijk de 
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samenwerking tussen gemeente en waterschap met betrekking tot de afvalwaterketen wordt 

bevorderd en vastgelegd; 

- samen te werken op het gebied van monitoren, opsporen en handhaven van illegale lozingen op de 

riolering; 

- controlemaatregelen en eventuele extra zuiveringsmaatregelen als gevolg van (illegale) lozingen op 

te nemen in het afvalwaterakkoord; 

- een kostendekkingsplan op te nemen in het afvalwaterakkoord; 

- het afvalwaterakkoord in 2021 ter vaststelling aan de gemeenteraad aan te bieden.

Mevrouw YILDIZ-KARSO dankt als eerste de voorzitter en de fracties voor de bereidheid om de 

vergadering naar deze dag te verzetten. 

In de voorliggende begroting komen een aantal patronen terug. Het college onderzoekt graag, praat 

graag, verkent graag, maar er worden weinig concrete acties of doelstellingen nagestreefd. En 

hoewel de begroting 2021 sluitend is gemaakt is dat ook dit jaar het geval. In die zin lijkt de begroting 

op een uitgeknepen citroen. Alleen voor de jaren erna zal op zoek gegaan moeten worden naar 

nieuwe citroenen. De fractie van de PvdA is van mening dat dit de gemeente uiteindelijk zuur zal 

gaan opbreken. 

In de begroting worden geen keuzes gemaakt door het college. Op inhoud is het matig, er zijn geen 

concrete acties, geen concrete doelstellingen laat staan concrete resultaten. Maar er is vooral ook 

geen focus. Het is duidelijk dat de gemeente voor een financiële uitdaging staat. Per programmering 

is veel te noemen wat in het nadeel van de inwoners werkt. Een klein voorbeeld hiervan is de 

verhoging van de lokale lasten met bijna 8%. Dat zijn kosten die inwoners meer gaan betalen zonder 

dat het college heeft besloten om de belastingen te gaan verhogen, dat komt er volgend jaar nog 

bovenop. Door niets te doen gaan de kosten omhoog en komen de voorzieningen onder druk te 

staan en verslechteren zelfs in een aantal gevallen. Dus er wordt meer betaald en er komt minder 

voor terug. De kosten voor levensonderhoud blijven de komende jaren in Papendrecht substantieel 

toenemen en er lijkt niet zo veel te gebeuren. 

Het wonen is een thema dat de PvdA aan het hart gaat. In Papendrecht worden aardig wat woningen 

gebouwd, maar dat betreft alleen koopwoningen die ook nog eens niet te betalen zijn voor starters 

of een gemiddeld gezin. Door alleen maar koopwoningen te bouwen ontstaan er scheve 

verhoudingen tussen koop en sociale huur. Dat is begint al te ontstaan en dat vindt de PvdA zorgelijk.  

In Papendrecht is de gemiddelde wachttijd voor een huurwoning opgelopen tot meer dan 2,5 jaar. 

Op een vrijgekomen huurwoning worden gemiddeld 160 reacties ontvangen. Onlangs verscheen ook 

nog eens het bericht dat er op gemeenten nog extra druk wordt gelegd om meer statushouders op te 

nemen. Dat zal zorgen voor een nog verdere oploop van de wachttijd. De fractie van de PvdA vraagt 

hoe het college met dit thema omgaat. Hoe wordt ervoor gezorgd dat de woningen niet in aantal 

toenemen, maar betaalbaar blijven. 

De fractie heeft het college ook herhaaldelijk verzocht om aandacht te schenken aan de kwetsbaren 

in de gemeente. Dat gaat om bijvoorbeeld armoedebestrijding en aandacht voor mantelzorgers. 

Helaas moet de fractie constateren dat het vooral blijft bij goede voornemens. Het college wordt 

uitgedaagd om de leefbare, sociale gemeente te versterken en te zorgen dat het voor iedereen 

betaalbaar blijft. Schuldhulpverlening is een probleem dat in deze tijd alleen maar belangrijker wordt. 

De PvdA heeft een motie opgesteld die gaat over stille armoede. Dat er ook op anonieme wijze hulp 

ingeroepen kan worden. Echter nu het instrument Geldfit is ingezet wordt de motie niet ingediend. 

De PvdA is benieuwd wat er wordt gedaan om vroegtijdig te signaleren en goed te helpen. Dit heeft 

de komende tijd de aandacht van de fractie en mevrouw Karso hoopt dat de raad de komende tijd 

goed geïnformeerd zal worden door het college. 
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De heer DEN DEKKER geeft aan dat de fractie van de ChristenUnie verheugd is dat er in deze tijd nog 

een dekkende begroting is. De keuzes die gemaakt zijn raken de samenleving niet of nauwelijks. De 

VVD noemt dit window dressing. De ChristenUnie noemt dit VVD-standpunt framing. Want juist de 

financieel technische maatregelen hebben bijgedragen aan dit positieve resultaat. Het voordeel is dat 

er tijd is om goed doordacht met de ombuigingen om te gaan, er hoeven geen overhaaste besluiten 

genomen te worden. Er zit ook een kwalitatieve verbetering in de begroting. Er staan stevigere 

maatregelen, het is scherper geformuleerd. Wat de ChristenUnie betreft kan het echter nog scherper 

om duidelijk te maken wat er precies gedaan gaat worden en om dit meetbaarder te maken. Maar de 

fractie geeft complimenten aan het college en de organisatie voor deze voorliggende begroting. Het 

is duidelijk dat er in de komende jaren ingeleverd moet gaan worden. De vraag is waarvoor gekozen 

gaat worden. De focus van de ChristenUnie zal hierbij liggen op het sociaal domein en de zwakkeren 

in de samenleving, maar zeker ook bij de toekomst van de jeugd, het onderwijs. 

Hierna schorst DE VOORZITTER de vergadering voor 20 minuten. 

DE VOORZITTER heropent de vergadering waarna de eerste termijn voor het college start. 

Wethouder PAANS dankt alle fracties voor de inbreng, de complimenten met betrekking tot de 

sluitende begroting en voor de kritische noten en aandachtspunten die door diverse fracties zijn 

meegegeven. Er werd ook genoemd dat er constructief doorgepakt moet worden, daar gaat het 

college niet aan ontkomen. Dit zal zijn beslag krijgen bij de keuzes die gemaakt worden rondom de 

kadernota 2022. 

Vervolgens gaat de wethouder in op de ingediende moties. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg. 

Deze motie roept op om de jeugdzorg weer onder te brengen bij de gemeente en loopt voor op de 

concept zienswijze omtrent de gouvernance. Hierover is een zinvolle sessie geweest in het theater. 

Dit onderwerp zal binnenkort in de commissie en raad behandeld worden. Daarnaast staat de motie 

dwars op het beleid van het Kabinet dat voor bepaalde jeugdhulptaken regionale samenwerking wil 

verplichten. Verder benoemt de wethouder de risico’s, het zou een slechte situatie zijn om de 

jeugdzorg als individuele gemeente op te pakken. 

Het college ontraadt deze motie. 

- Motie Corona fonds

Over dit onderwerp heeft de raad reeds eerder gesproken. Er is toen uitgesproken dat dit onderwerp 

op dit moment niet aan de orde is. Ook in deze regio worden veel steunpakketten door de regering 

ingezet. Iedereen die steun nodig heeft kan zich melden. Daarnaast bestaat een regelmatig overleg 

met het bedrijfsleven om te bezien of de maatregelen passend zijn. Er is bijvoorbeeld al uitstel van de 

belastingen gegeven. Het college terug komen op hoe met dit onderwerp verder omgegaan wordt. 

Het college ontraadt deze motie. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 

Het meerjarig verlagen van de post nieuw beleid is onderdeel van de uitwerking van de ombuigingen. 

Het college heeft de oproep goed verstaan en neemt die mee bij de integrale afwegingen rondom de 

ombuigingen die bij de kadernota 2022 hun beslag gaan krijgen. Op dit moment vindt de wethouder 

het amendement te vroeg. 

Om die reden ontraadt het college dit amendement. 

Wethouder JANSSEN antwoordt dat er bij het thema wonen vooral gekeken moet worden naar de 

structurele frictie. Op dit moment zijn er 4% woningen tekort, dat moet teruggebracht worden naar 

maximaal 2%. Dit komt bovenop de huidige ambitie die al door middel van het Papendrechts 

woonplan is vastgesteld. De wethouder benadrukt dat er doorlopend gezocht wordt naar een goede 

balans waarin ook sociale woningen worden meegenomen. De wethouder noemt de Kraaihoek 
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fase 1, dit is een project waarbij van 99 naar 139 sociale woningen gegaan wordt. Ook de fasen 2 en 3 

gaan diezelfde kant op. De wethouder vermeldt dat komend voorjaar in een commissievergadering 

tijd wordt ingeruimd om samen met Woonkracht10 over dit onderwerp te spreken. 

Vervolgens gaat de wethouder in op de moties en amendementen. 

- Amendement Warmtenet

Dit amendement komt voor het college te vroeg. Voorliggend is de begroting 2021 terwijl het 

amendement toeziet op de jaren vanaf 2024. Daarnaast is het amendement ook te vroeg omdat de 

transitievisie Warmte nog moet worden vastgesteld, dit zal gebeuren net voor de zomer van 2021. 

Dan zal er meer bekend zijn over de aansluitkosten in relatie tot compensatie en 

subsidiemaatregelen vanuit het Rijk. Dat gaat voor de wethouder verder dan alleen de kosten van 

particulieren. Het gaat ook om de kosten die de gemeente moet maken voor bijvoorbeeld ruimtelijke 

procedures die doorlopen moeten worden, kosten voor communicatie en allerlei 

verkeersmaatregelen. Het college vindt het logischer om bij de volgende begroting rekening te 

houden met dit onderwerp waarbij dan ook de Eneco gelden in de overwegingen meegenomen 

kunnen worden. 

Het college ontraadt dit amendement. 

- Motie afvalstoffenheffing. 

De wethouder wil als eerste een misverstand uit de weg ruimen. De restafvalboete wordt geheven 

over alle kilo’s restafval die worden verbrand. Zelfs al zou er naar de 100 kilo per inwoner gegaan 

worden, dan blijft nog steeds de helft van de afvalboete verschuldigd. Dit is landelijk beleid dat onder 

andere door de VVD is ondersteund. In die zin lijkt de motie bijna meer gericht op het eigen 

rijksbeleid. Maar daarnaast zijn er veel gemeenten die omgekeerd inzamelen hebben ingevoerd en 

nog steeds met vergelijkbare restafvalstromen als Papendrecht te maken hebben. Die gemeenten 

hebben dus in verhouding ook nog steeds dezelfde boete. Het invoeren van omgekeerd inzamelen is 

geen sinecure en vergt een behoorlijke investering. Dat is de reden dat het traject heel zorgvuldig 

wordt doorlopen. Afgesproken is dat het college volgend jaar voor de zomer de resultaten van de 

pilot presenteert en dan samen met de raad een keuze maakt voor een duurzaam afvalsysteem voor 

Papendrecht. 

Het college ontraadt deze motie. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen.

Het ondergronds brengen van de hoogspanningskabels is om financiële redenen op dit moment niet 

aan de orde. Het heeft weinig zin om daar nu al onderzoek te laten doen. Dit laat onverlet dat er 

gekeken blijft worden naar een natuurlijk moment waarop verkabelen toch weer aan de orde kan 

komen. Bijvoorbeeld bij onderhoud van de kabels of andere kansrijke ontwikkelingen, bijvoorbeeld in 

het kader van de energietransitie. Het college blijft in gesprek met diverse stakeholders zoals Tennet. 

Het college ontraadt deze motie. 

- Motie Afvalwater Akkoord

In het gemeentelijke rioleringsplan is reeds, op verzoek van het Waterschap, het waterakkoord 

opgenomen. Wat de motie vraagt wordt in de huidige planperiode al gedaan. Het komende jaar zal 

hiermee een start gemaakt worden. Ook is er op basis van het huidige rioleringsplan al een goede 

aanpak van illegale lozingen. Illegale lozingen komen in Papendrecht niet veel voor, maar als ze 

voorkomen dan wordt er door de Omgevingsdienst handhavend opgetreden en het Waterschap 

wordt direct betrokken. In 2021 wordt er met het akkoord aan de slag gegaan, maar ondertussen is 

de uitvoering al goed geregeld. 

Het college vindt de motie overbodig, maar wil wel graag iets meer ruimte dan het exacte jaar 2021. 

Wethouder DE RUIJTER start de termijn met de toezegging dat er begin 2021 in samenwerking met 

Sociale Dienst Drechtsteden een beeldvormende sessie wordt georganiseerd waar de raad wordt 
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geïnformeerd over het onderwerp kwetsbaren. Verder is het college voornemens om de raad het 

komende jaar verder te informeren in vervolg op de recentelijk gestuurde raadsinformatiebrief. De 

raad komt op dit onderwerp dus zeker nog aan zet. 

Wethouder VERVER-VAN GEESBERGEN gaat als eerste in op het verzoek om nadere toelichting op de 

pilot GGZ. Binnen het sociale domein zijn er signalen over toenemende psychische problematiek. De 

doelgroep is zeer breed, het gaat om mensen met dementie en mensen binnen de GGZ. Er is subsidie 

ontvangen om onderzoek te laten doen en de uitkomst van dat onderzoek is dat er wat te doen staat 

om de stijgende vraag het hoofd te bieden. De pilot is hierop een reactie, er worden extra uren 

ingezet voor een wijk GGZ. Dat is iemand die expertise heeft en eigen casussen behandelt. Ook zijn er 

extra uren voor preventie, een zogenaamd waakvlam contact. De oorzaken dat de signalen stijgen 

zijn omdat GGZ cliënten langer thuis blijven wonen.  Daarnaast is er een beweging van beschermd 

wonen naar beschermd thuis, waardoor een aantal cliënten in de wijk terugkeert en in de wijk 

geholpen moet worden. Dat zijn mensen die voorheen wellicht in een zorginstelling buiten 

Papendrecht verkeerden en nu in de wijk zijn gehuisvest. Maar de budgetten van GGZ groeien daar 

niet in mee. Daarnaast is ook nog de verwachting dat het aantal mensen met dementie dat langer 

thuis blijft wonen gaat stijgen. Het is dus een combinatie van factoren die leidt naar de noodzaak van 

de pilot. De wethouder legt uit dat het geld wat voor de pilot benut gaat worden komt van 

beschermd wonen en opvang en terug ontvangen wordt van de centrumgemeente Dordrecht. De 

wethouder zegt toe om in een aparte vergadering terug te komen op dit onderwerp. 

De € 100.000 is tekstueel in de begroting terug te vinden op pagina 42 bij het taakveld wijkteams. 

Financieel staat het op pagina 150, bij wijkteams en is het onderdeel van de € 1,8 mln. 

- Motie RozeZorg. 

Het college voert een inclusief beleid. Iedereen moet mee kunnen doen en niet worden uitgesloten. 

Het is de taak van het college om rekening te houden met alle mogelijke uitsluitingsgronden bij het 

ontwikkelen van beleid en de uitvoering daarvan. Dat betekent dat er geen doelgroepenbeleid 

gevoerd wordt. Een inclusieve samenleving is een samenleving waarin reguliere oplossingen 

voorkeur krijgen boven de specifieke doelgroepen. Soms is het nodig om specifiek beleid te voeren, 

maar er wordt nergens duidelijk dat er in Papendrecht behoefte is om voor het beschreven 

onderwerp apart beleid te voeren. Wel is het college bereid om via gesprekken en een brief bij de 

zorgorganisaties aandacht te vragen voor inclusie van roze ouderen en om te wijzen op het bestaan 

van de tolerantiescan. 

Het college ontraadt de motie. 

Op verzoek van de heer VERWEIJ wordt de vergadering voor 10 minuten geschorst. 

Vervolgens heropent DE VOORZITTER de vergadering en start de tweede termijn van de raad. 

Tweede termijn raad

Mevrouw DE KEIZER vraagt ter verduidelijking of het goed begrepen wordt dat het college in een 

volgende begroting de post nieuw beleid college mogelijk gaat aanpassen. 

Vervolgens geeft mevrouw De Keizer een toelichting vanuit de VVD fractie op de ingediende moties 

en amendementen. 

- Amendement Warmtenet

De fractie steunt dit amendement niet. 

- Motie Corona fonds

De fractie steunt deze motie niet. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen.

De fractie steunt deze motie niet. 
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- Motie Toekomst Jeugdzorg.

De fractie steunt deze motie niet. 

De heer VAN DEN DOOL gaat in de ingediende moties en amendementen. 

- Amendement Warmtenet.

De heer Van den Dool zegt dat de wethouder aangeeft dat het amendement te vroeg komt, maar de 

wethouder geeft tevens aan dat het onderwerp in 2021 ter sprake komt. De begroting gaat om het 

jaar 2021, in dat opzicht komt het amendement dus niet te vroeg. 

Het warmtenet is inderdaad een ingrijpende verandering, ook voor de inwoners. De heer 

Van den Dool verwijst naar het eerste kernpunt uit het coalitieakkoord dat gaat over een duurzaam 

en groen Papendrecht. Op dit vlak moeten stappen gezet worden en concreet vooruitgang geboekt 

worden. In het amendement wordt gevraagd om serieus te kijken naar het onderwerp. Juist omdat 

het zo ingrijpend en belangrijk is. 

- Motie Corona fonds

Dit idee is reeds eerder aan de orde geweest. Het college doet al veel op dit vlak en er zijn 

steunpakketten vanuit het Rijk. Het CDA zal deze motie niet steunen. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

Ook het CDA heeft deze wens, maar de motie is een herhaling van een eerdere discussie in de raad. 

De financiële situatie is op het moment zorgelijk. Gezien het traject van ombuigingen wil het CDA de 

afweging pas later maken en dan onderzoek doen. Het CDA steunt de motie op dit moment niet. 

- Motie Afvalwater Akkoord

Het CDA staat sympathiek tegenover deze motie, maar begrijpt van het college dat de motie 

overbodig is omdat er al heel concreet aan dit onderwerp gewerkt wordt dit jaar. Het lijkt alsof deze 

motie niet meer gesteund hoeft te worden. 

- Motie RozeZorg

Het CDA staat sympathiek tegenover deze motie. De wethouder heeft aangegeven dat er speciale 

aandacht gevraagd wordt voor dit onderwerp bij de partners in de zorg. In de motie staat echter ook 

dat het lokaal sociaal beleidsplan, dat in februari 2021 gaat komen, een mooie gelegenheid is om 

zonder veel bureaucratie veel aandacht voor dit onderwerp te vragen. Dit lijkt het CDA een goede 

zaak. De vraag aan de wethouder is of ook dit een plek kan krijgen. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

Het CDA vraagt zich af of het terughalen van de kaderstellende en controlerende rollen in het kader 

van de Jeugdwet een oplossing gaat bieden. Hoe wordt dan bijvoorbeeld de brede deskundigheid 

georganiseerd, hoe maakt een kleine gemeente afspraken met de vele en grote zorgaanbieders. Dat 

lijkt de fractie geen uitvoerbare route, hoe zeer de fractie ook zorgen heeft over de wijze waarop de 

jeugdzorg nu georganiseerd is. De heer Van den Dool pleit ervoor om het spoor dat is ingezet 

rondom de gouvernance jeugd te blijven volgen. Het CDA deelt de zorg maar steunt de motie niet. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 

Over de ombuigingen is een proces afgesproken. De post nieuw beleid college hoort zeker in het 

rijtje van mogelijke ombuigingen. Het CDA is echter van mening dat eerst het college met voorstellen 

moet komen. Ook de fractie van het CDA wil niet graag een lastenverzwaring voor de inwoners, maar 

vanwege het afgesproken proces steunt de fractie de motie niet. 

Daarnaast wijst de heer Van den Dool er op dat de huidige verzwaringen vooral gaan over het meer 

kostendekkend maken van de tarieven. 

- Motie afvalstoffenheffing

De wethouder heeft een planning doorgegeven. Het nemen van een besluit is belangrijk, maar 

daarvoor moeten wel de resultaten van de pilot afgewacht worden zodat het besluit zorgvuldig en 

met goede informatie genomen kan worden. De fractie steunt de motie niet. 
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Mevrouw VAN ES gaat direct in op de moties en amendementen. 

- Amendement Warmtenet

Inhoudelijk is D66 het eens met dit amendement. Maar de fractie begrijpt van de wethouder dat er 

nog invulling gegeven moet worden aan hoe er gasloos gegaan moet worden. Dat wordt volgend jaar 

besproken en dan kan er aan de invulling gewerkt worden. De fractie heeft begrip dat het college het 

amendement te vroeg vindt en vraagt of het wellicht kan worden aangehouden.  

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

Het gaat hier niet om een acuut probleem en het is een duur project. D66 steunt deze motie niet. 

- Motie Corona fonds

Er zijn al veel vergoedingen vanuit het Rijk. D66 steunt deze motie niet. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

De fractie is het met de wethouder eens dat het te vroeg is. Er wordt aan dit onderwerp gewerkt, er 

zijn allerlei afspraken om het beter en anders aan te gaan pakken. Jeugdzorg terughalen naar de 

gemeente lijkt D66 geen haalbare kaart. De fractie steunt deze motie niet. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 

De reactie van het college op dit amendement is voor D66 weer een bevestiging van uitstel. Om die 

reden steunt D66 dit amendement. 

- Motie afvalstoffenheffing

D66 staat op het standpunt dat het aangenomen raadsvoorstel op dit onderwerp had moeten 

worden uitgevoerd. De fractie steunt deze motie. 

- Motie RozeZorg

De wethouder gaf aan dat er door middel van een brief aan instellingen aandacht gevraagd gaat 

worden voor dit onderwerp. De vraag aan de wethouder is om daar iets meer over te vertellen. 

Verder moet het toch mogelijk zijn om het onderwerp mee te nemen in het lokaal sociaal beleidsplan 

zodat er aandacht voor deze roze zorg is. De fractie wacht het antwoord van de wethouder af. 

- Motie Afvalwater Akkoord

D66 is tevreden met het antwoord van de wethouder dat dit aan bod komt en nu ook al voor een 

deel wordt gedaan. De fractie neemt genoegen met het antwoord dat de definitieve uitwerking 

volgend jaar of iets later zal zijn. De fractie wil het college niet ophangen aan een exacte datum en 

heeft er vertrouwen in dat dit goed wordt uitgevoerd. Hierop wordt de motie ingetrokken.  

Per interruptie geeft mevrouw DE KEIZER aan dat D66 bij beide moties (RozeZorg en Afvalwater 

Akkoord) op de steun van de VVD kan rekenen. 

Mevrouw YILDIZ-KARSO gaat in op de bijdrage van wethouder Janssen inzake het thema wonen. Het 

valt op dat elke keer als er gesproken wordt over betrouwbaarheid van wonen en de mogelijkheid 

tot wonen in Papendrecht er op een lacherige manier over gesproken wordt. Mevrouw Karso roept 

de wethouder op om goed te luisteren, om zich heen te kijken en met mensen te spreken. Om op te 

halen wat er leeft. De PvdA hoort dagelijks dat er een tekort is aan woningen. Het gaat niet om 

kopen, huren of scheefgroei, het gaat om te weinig en onbetaalbare woningen. Papendrecht verliest 

inwoners aan andere gemeenten. Inwoners zijn te lang op zoek naar een woning. Er is echt een lange 

weg te gaan en het wordt niet opgepakt. Vervolgens gaat mevrouw Karso in op de moties en 

amendementen. 

- Amendement Warmtenet

De PvdA kan zich prima vinden in de inhoud van dit amendement, maar gezien de reactie van de 

wethouder zal de fractie dit amendement niet steunen. 

- Motie afvalstoffenheffing

De PvdA steunt deze motie. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 
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De PvdA steunt dit amendement.

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

De PvdA steunt deze motie niet. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

Met dit onderwerp zijn het college en raad volop bezig. De PvdA zal deze motie niet steunen. 

- Motie RozeZorg

De PvdA wacht met betrekking tot deze motie de reactie van de wethouder af. 

De heer GRIMMIUS heeft in zijn eerste termijn drie vragen gesteld en slechts op een vraag antwoord 

ontvangen. De heer Grimmius vraagt nogmaals of de raad in het voorjaar 2021 geïnformeerd kan 

worden over de bevindingen van Geldfit. Daarnaast of de raad weer een overzicht kan ontvangen 

met betrekking tot gezinnen en kinderen in armoede in Papendrecht zoals dat afgelopen jaar ook is 

verstrekt. Vervolgens gaat de heer Grimmius in op de moties en amendementen. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

Dit onderwerp is al aan de orde geweest tijdens de behandeling van de kaderbrief. Op dat moment is  

daar een goed antwoord op gegeven. GroenLinks zal deze motie niet steunen. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

Het antwoord van de wethouder is terecht, deze motie gaat tegen het beleid van het Kabinet in. 

GroenLinks zal deze motie niet steunen. 

- Motie Corona fonds

Deze motie is een herhaling van zetten. GroenLinks zal deze motie niet steunen. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 

Ondanks het ontraden van het college vindt GroenLinks dit een opportuun voorstel. De fractie steunt 

dit amendement. 

- Amendement Warmtenet

GroenLinks is het met de inhoud volstrekt eens. Maar gezien de eerste reactie van het college en de 

aanvullende vragen van andere fracties in tweede termijn wacht de heer Grimmius de tweede 

termijn van het college af maar steunt het amendement in principe wel. 

- Motie afvalstoffenheffing

Er is al meerdere keren op gehamerd dat het raadsvoorstel gewoon uitgevoerd dient te worden. 

GroenLinks steunt deze motie. 

- Motie RozeZorg

GroenLinks wacht de beantwoording van de wethouder af. 

De heer LAMMERS mist nog antwoord op de vraag of er mogelijkheden bestaan om de baten van de 

gemeente omhoog te brengen. Vervolgens gaat de heer Lammers in op de moties en 

amendementen. 

- Motie Corona fonds

De achterliggende gedachte van deze motie is om een fonds op te richten voor mensen en bedrijven 

die tussen wal en schip vallen. Onafhankelijk Papendrecht zal deze motie wel in stemming brengen. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

De fractie van OP houdt deze motie aan. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

De fractie van OP houdt deze motie aan. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 

De fractie van OP steunt dit amendement. 

- Motie afvalstoffenheffing

De fractie van OP steunt deze motie niet. 

- Amendement Warmtenet
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De fractie van OP steunt dit amendement. 

- Motie RozeZorg

De fractie van OP steunt deze motie. 

De heer VERWEIJ dankt de wethouder voor de beantwoording van de vragen naar aanleiding van 

stuk D19. Verder merkt de heer Verweij op dat in het raadsvoorstel op bladzijde 3/4 staat vermeld 

dat het voorstel op 5 november behandeld wordt. Wellicht moet dit nog aangepast worden. 

Vervolgens gaat de heer Verweij in op de moties en amendementen. 

- Amendement Warmtenet

De fractie heeft lang nagedacht of dit amendement niet te vroeg komt. Maar omdat midden 2021 al 

meer informatie komt over de transitie warmte en er meer duidelijkheid komt over hoe het Rijk 

tegenover de financiën staat steunt het PAB dit amendement. Het amendement is daarnaast ook 

passend in het coalitieakkoord waarin gestreefd wordt naar een groener en duurzamer Papendrecht. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

Op dit moment is het ondergronds brengen van de kabels financieel niet haalbaar. De wethouder 

heeft uitgelegd dat dit later mogelijk wel aan de orde kan komen. 

- Motie Corona fonds

Het PAB zou graag een ieder die in financiële moeilijkheden komt vanwege corona willen helpen. 

Helaas zit de gemeente zelf ook in zwaar weer voor wat betreft de financiën. De fractie steunt deze 

motie niet. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

De gemeente kan de Jeugdzorg individueel niet aan. Daarnaast gaat de motie tegen het beleid van 

het Kabinet in. Verder wordt er al op een andere manier over dit onderwerp gedebatteerd en 

oplossingen voor gezocht. De fractie steunt deze motie niet. 

- Motie RozeZorg

Het PAB zou voor deze motie zijn, maar gezien de uitleg van de wethouder volgt de fractie van het 

PAB het college en spreekt geen steun uit voor de motie. 

Per interruptie vraagt mevrouw VAN ES aan het PAB om het antwoord van de wethouder in tweede 

termijn nog even af te wachten en het oordeel over de motie RozeZorg uit te stellen. 

De heer VERWEIJ zegt dit toe en vervolgt zijn tweede termijn. 

- Motie afvalstoffenheffing

Er is de inwoners toegezegd dat er een pilot van een jaar wordt gedaan waarna een evaluatie volgt 

op basis waarvan keuzes gemaakt worden. Het getuigt niet van een betrouwbare overheid als dit 

versneld, al per januari, zou veranderen. Het PAB steunt deze motie niet. 

Per interruptie merkt de heer GRIMMIUS op dat een overheid betrouwbaar is als raadsbesluiten 

worden uitgevoerd. 

De heer VERWEIJ legt uit dat het hem gaat om de inwoners die geconfronteerd zijn met de pilot. 

Deze inwoners mogen verwachten dat de pilot verloopt en afgehandeld wordt zoals hen in diverse 

brieven is medegedeeld. 

De heer Verweij vervolgt zijn tweede termijn. 

- Amendement college trekt de broekriem aan

Het PAB volgt het college dat aangeeft dat het nu nog te vroeg is om te beslissen.  De fractie steunt 

dit amendement niet. 

De heer DEN DEKKER gaat in op de moties en amendementen. 

- Amendement Warmtenet

De ChristenUnie is mede indiener van dit amendement. De heer Den Dekker is blij met de 
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uitgesproken steun. 

- Amendement college trekt de broekriem aan 

Gezien de uitleg van het college steunt de ChristenUnie dit amendement niet. 

- Motie Toekomst Jeugdzorg

De ChristenUnie wil geen eenzijdige acties op dit moment en steunt deze motie niet. 

- Motie Corona fonds

Over dit onderwerp is al eens gediscussieerd. De ChristenUnie zal deze motie niet steunen. 

- Motie hoogspanningskabels ondergronds brengen

Ook bij deze motie volgt de ChristenUnie het college. Het is niet verantwoord om hier nu geld aan uit 

te geven. De fractie steunt deze motie niet. 

- Motie RozeZorg

De laatste bullit van deze motie spreekt dat het onvoldoende is om als gemeente op voorhand geen 

groepen uit te sluiten en te denken dat problemen daarmee niet bestaan, worden voorkomen of 

opgelost. Uit de beantwoording van de wethouder ontstaat er bij de heer Den Dekker geen enkele 

twijfel dat het college de problemen niet onderkent. De ChristenUnie is tevreden met de 

beantwoording van de wethouder en steunt de motie niet. 

- Motie afvalstoffenheffing

De pilot loopt nog en heeft tijd nodig om goed en zorgvuldig uitgevoerd te kunnen worden. De fractie 

steunt deze motie niet. 

De heer KOSTEN gaat in op de amendementen en moties. De SGP zal de lijn volgen die het college 

heeft aangegeven. Alleen bij de motie Afvalwater Akkoord had de heer Kosten daarvan af willen 

wijken en de motie steunen. Deze motie is echter ingetrokken. 

Tweede termijn college

Wethouder PAANS antwoordt als eerste dat de post nieuw beleid college meegenomen zal worden 

in de integrale afwegingen bij de ombuigingen. Er wordt voorgesteld om de post terug te brengen 

naar € 100.000. Bij beslispunt 2 van het onderhavige raadsbesluit staat echter dat er vanuit het 

nieuwe beleid € 100.000 wordt geoormerkt om de kosten te dragen voor alle werkzaamheden die 

moeten worden verricht voor de ombuigingen. Dat zou betekenen dat het uitkomt op nul. Om die 

reden ontraadt het college dit amendement. 

Voor de baten is een apart hoofdstuk opgenomen in de ombuigingen. Hierin worden mogelijkheden 

genoemd om de baten op te schroeven. 

Wethouder JANSSEN ziet een raadsmeerderheid voor het amendement Warmtenet. Dat is een goed 

recht van de raad, wat betreft het college had dit ook volgend jaar gekund. Het college gaat aan de 

slag met de transitievisie Warmte en de wijkgerichte aanpak. Op dat moment is meer bekend over de 

kosten, niet alleen voor de particulieren maar ook voor de gemeente. Op dat moment hoopt het 

college ook meer te weten over de subsidiemogelijkheden. Dan is er meer beeld over wat er achter 

de hand moet zijn. Maar ook volgend jaar zal het beeld nog niet compleet zijn en het is aan de raad 

om hierover tekst in de begroting op te nemen. Er zal blijvend gestreefd worden naar duurzaam en 

groen. 

De wethouder heeft absoluut niet lacherig willen doen of in zijn beleving gedaan over het thema 

wonen. De wethouder heeft gewezen op het bestaande structurele woningtekort van 4%. Het 

streven is om dit in regionale samenwerking terug te brengen naar 2%. Dit komt bovenop de opgave 

van het eigen Papendrechtse woonplan. Daarnaast zijn er op dit moment locaties in ontwikkeling 

waar juist oog is voor starters. Er zitten veel kanten aan het thema wonen die met Woonkracht10 en 

elkaar besproken moeten worden. 
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Wethouder DE RUIJTER zegt toe dat de raad begin volgend jaar een overzicht krijgt van gezinnen in 

armoede zoals dat afgelopen jaar ook is gedaan. 

Wethouder VERVER-VAN GEESBERGEN gaat in op het thema roze zorg. Op dit vlak bestond geen 

beleid. In overleg met wethouder De Ruijter is besloten om een brief te sturen naar de 

Papendrechtse zorginstellingen om aandacht te vragen voor wat roze ouderen nodig hebben om zich 

thuis te voelen en veilig te voelen. Om inclusief in de samenleving te staan. Hierin ziet de wethouder 

ook overwegingen van de motie terug. Daarnaast spreekt het college regelmatig zorginstellingen. 

Tijdens die gesprekken kan dit thema ook benoemd worden. Verder dan dat is het nog niet 

uitgewerkt. De wethouder voegt toe dat uitgebreid beleid vraagt om middelen. 

Het beleidsplan is een visiestuk en staat op een ander abstractieniveau dan het beschrijven van alle 

doelgroepen. Wel is de wethouder bereid om de bovengenoemde acties, aandacht voor het thema, 

in het uitvoeringsprogramma 2021 terug te laten komen. 

Per interruptie geeft mevrouw VAN ES aan dat het opnemen in het uitvoeringsprogramma voldoende 

is om de motie aan te houden. Eén en ander zal gevolgd worden en als het voldoende blijkt zal de 

motie op termijn worden ingetrokken. 

Stemming

De VOORZITTER constateert dat er twee amendementen in stemming gebracht gaan worden. 

Mevrouw DE KEIZER verzoekt om een korte schorsing na afloop van de stemming over de 

amendementen.

De VOORZITTER zegt deze schorsing toe en brengt vervolgens de amendementen in stemming. 

- Amendement Warmtenet

De heer VAN ERK Voor

De heer DEN DEKKER Voor

De heer KOSTEN Tegen

Mevrouw DE KEIZER Tegen

Mevrouw BOKMA Tegen

De heer LAMMERS Voor

De heer VAN DER TAK Voor

Mevrouw VAN DER MATTEN Voor

De heer VAN DEN DOOL Voor

Mevrouw MIDDELKOOP Voor

Mevrouw VAN ES Tegen

De heer VAN HAL Tegen

Mevrouw DE HEER Voor

De heer VERWEIJ Voor

Mevrouw VERDOORN Voor

Mevrouw VAN DEN ADEL Voor

De heer A. STREMLER Voor

Mevrouw VAN WIJNGAARDEN Voor

De heer HOOGEVEEN Voor

De heer P. STREMLER Voor

De heer GRIMMIUS Voor

Mevrouw YILDIZ-KARSO Tegen
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Het amendement wordt aangenomen met 16 stemmen voor en 6 stemmen tegen en maakt daarmee 

deel uit van het begrotingsvoorstel. 

- Amendement college trekt de broekriem aan  

De heer VAN ERK Tegen

De heer DEN DEKKER Tegen

De heer KOSTEN Tegen

Mevrouw DE KEIZER Voor

Mevrouw BOKMA Voor

De heer LAMMERS Voor

De heer VAN DER TAK Voor

Mevrouw VAN DER MATTEN Tegen

De heer VAN DEN DOOL Tegen

Mevrouw MIDDELKOOP Tegen

Mevrouw VAN ES Voor

De heer VAN HAL Voor

Mevrouw DE HEER Tegen

De heer VERWEIJ Tegen

Mevrouw VERDOORN Tegen

Mevrouw VAN DEN ADEL Tegen

De heer A. STREMLER Tegen

Mevrouw VAN WIJNGAARDEN Tegen

De heer HOOGEVEEN Tegen

De heer P. STREMLER Tegen

De heer GRIMMIUS Voor

Mevrouw YILDIZ-KARSO Voor

Het amendement wordt verworpen met 8 stemmen voor en 14 stemmen tegen en maakt daarmee 

geen deel uit van het aangepaste begrotingsvoorstel. 

Vervolgens wordt volgens het verzoek van mevrouw De Keizer de vergadering vijf minuten geschorst. 

De VOORZITTER heropent de vergadering en inventariseert of fracties nog een stemverklaring willen 

uitbrengen voor overgegaan wordt tot stemming over het geamendeerde voorstel begroting 2021. 

Mevrouw VAN ES legt een stemverklaring af. Ondanks het feit dat de D66 fractie graag had gezien 

dat in deze begroting de nodige bezuinigingen waren opgenomen zal de fractie wel voor de begroting 

stemmen. 

De heer GRIMMIUS legt een stemverklaring af. GroenLinks zal schoorvoetend instemmen met het 

voorstel. 

Hierna brengt de VOORZITTER het geamendeerde voorstel begroting 2021 in stemming. 

De heer VAN ERK Voor

De heer DEN DEKKER Voor

De heer KOSTEN Voor

Mevrouw DE KEIZER Tegen

Mevrouw BOKMA Tegen

De heer LAMMERS Voor
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De heer VAN DER TAK Voor

Mevrouw VAN DER MATTEN Voor

De heer VAN DEN DOOL Voor

Mevrouw MIDDELKOOP Voor

Mevrouw VAN ES Voor

De heer VAN HAL Voor

Mevrouw DE HEER Voor

De heer VERWEIJ Voor

Mevrouw VERDOORN Voor

Mevrouw VAN DEN ADEL Voor

De heer A. STREMLER Voor

Mevrouw VAN WIJNGAARDEN Voor

De heer HOOGEVEEN Voor

De heer P. STREMLER Voor

De heer GRIMMIUS Voor

Mevrouw YILDIZ-KARSO Voor

Het geamendeerde voorstel begroting 2021 wordt aangenomen met 20 stemmen voor en 2 

stemmen tegen. 

Vervolgens brengt de VOORZITTER de moties in stemming. 

- Motie afvalstoffenheffing

De heer VAN ERK Tegen

De heer DEN DEKKER Tegen

De heer KOSTEN Tegen

Mevrouw DE KEIZER Voor

Mevrouw BOKMA Voor

De heer LAMMERS Tegen

De heer VAN DER TAK Tegen

Mevrouw VAN DER MATTEN Tegen

De heer VAN DEN DOOL Tegen

Mevrouw MIDDELKOOP Tegen

Mevrouw VAN ES Voor

De heer VAN HAL Voor

Mevrouw DE HEER Tegen

De heer VERWEIJ Tegen

Mevrouw VERDOORN Tegen

Mevrouw VAN DEN ADEL Tegen

De heer A. STREMLER Tegen

Mevrouw VAN WIJNGAARDEN Tegen

De heer HOOGEVEEN Tegen

De heer P. STREMLER Tegen

De heer GRIMMIUS Voor

Mevrouw YILDIZ-KARSO Voor

De motie afvalstoffenheffing wordt verworpen met 16 stemmen tegen en 6 stemmen voor. 

- Motie Corona fonds
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De heer VAN ERK Tegen

De heer DEN DEKKER Tegen

De heer KOSTEN Tegen

Mevrouw DE KEIZER Tegen

Mevrouw BOKMA Tegen

De heer LAMMERS Voor

De heer VAN DER TAK Voor

Mevrouw VAN DER MATTEN Tegen

De heer VAN DEN DOOL Tegen

Mevrouw MIDDELKOOP Tegen

Mevrouw VAN ES Tegen

De heer VAN HAL Tegen

Mevrouw DE HEER Tegen

De heer VERWEIJ Tegen

Mevrouw VERDOORN Tegen

Mevrouw VAN DEN ADEL Tegen

De heer A. STREMLER Tegen

De heer TROMP

Mevrouw VAN WIJNGAARDEN Tegen

De heer HOOGEVEEN Tegen

De heer P. STREMLER Tegen

De heer GRIMMIUS Tegen

Mevrouw YILDIZ-KARSO Tegen

De motie Corona fonds wordt verworpen met 20 stemmen tegen en 2 stemmen voor. 

Hierna doet de VOORZITTER het ordevoorstel om de overige punten op de agenda te verdagen naar 

de reservedatum van 17 november. De raad stemt hier mee in waarop de voorzitter om 23.20 uur de 

vergadering schorst tot 17 november 2020, 20.00 uur. 
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